
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 18 september 2017 

Afwezig: Chris van Tilborg 

1. Opening: 

Ad Blok opent de vergadering, heet een ieder welkom, meldt de afwezigheid van de 

voorzitter, waardoor hij thans de voorzittershamer hanteert. 

 

2. Vaststelling agenda: 

We stellen de agenda onveranderd vast. 

 

3. Vaststellen verslag 21 augustus 2017: 

Tekstueel wijzigen we het verslag op één onderdeel: bij de bespreking van de verordening 

Wmo- 2018 was ook Edwin van Harten aanwezig. Voorts  stellen we het verslag vast. 

 

Activiteitenkalender: 

- Wilmy van de Beek, Chris van Tilborg en Ad Blok zijn bij het afscheid van Ard Kleijer 

geweest; zij hebben kennisgemaakt met de nieuwe wethouder. Te zijner tijd nodigen we 

hem op een vergadering uit. 

- Regionaal overleg op 21 november, van 18.00 uur tot 21.00 uur te Harderwijk: 

Sybrecht van der Veen, Fons Kortrijk, Wilmy van de Beek, Edwin van Harten, Chris van 

Tilborg en Jaap Plomp. 

- Voorzittersoverleg: Fons Kortrijk meldt dat hij bezig is met het leerlingenvervoer. 

- Notitie Factor Werk: er bestaat een project voor vroegtijdige schoolverlaters VSO. 

Sybrecht van der Veen is positief over de Inclusiefgroep. 

- Laaggeletterdheid op 16 november: Sybrecht van der Veen, Wilmy van de Beek en Jaap 

Plomp. 

- Stroud: we hebben onze wensen ingediend; we wachten op het voorstel van Stroud. 

- Ad Blok geeft kort commentaar op het interview dat hem is afgenomen. De interviews 

gaan ze bundelen en naar de deelnemende gemeenten sturen. Via het DB gaan wij 

trachten deze bundeling in ons bezit te krijgen. 

- Vooroverleg DB- gemeente: Sybrecht van der Veen meldt het volgende: 

-  WSW- advies komt in oktober, 

- Overzicht Jeugd, Wmo, participatiewet komt eraan, 

- Participatiewet: de beleidsregels ondergaan een technische aanpassing; wij adviseren 

niet, 

- We kunnen een notitie armoedebestrijding kinderen verwachten; wij gaan adviseren, 



- Het project “Ongehinderd”: Chris van Tilborg stuurt deze naar Alex Hagenbeek en naar 

Fons Kortrijk, 

- Nevenfunctie Linda van Borssum: Alex zal spoedig reageren. 

 

4. Werkgroepen: 

Wmo: 

Fons Kortrijk en Edwin van Harten hebben de bijeenkomst “Gezond ouder worden” 

meegemaakt. Het was een breed opgezette, nuttige vergadering. Nadruk op eenzaamheid en 

andere woonvormen.  

Fons Kortrijk is met Chris van Tilborg op bezoek geweest bij Gemeentebelangen, Sybrecht 

van der Veen heeft met onze voorzitter een bijeenkomst georganiseerd door de SGP, 

bijgewoond. 

Staat nog open een ontmoeting met Wij- Putten: 27 september. Deelnemers: Chris van 

Tilborg, Fons Kortrijk en Edwin van Harten (reserve: Jaap Plomp). 

Edwin van Harten vraagt zich af hoe het staat met het open sportpark. Door het gekrakeel 

over het subsidiebeleid, lijkt dit onderwerp een zachte dood te sterven. Wij brengen het op 

de komende DB ter sprake. 

Fons Kortrijk vindt de stilte rond het centrumplan erg lang aanhouden. Hij gaat actie 

ondernemen. 

Edwin van Harten meldt dat dhr. Paap van de SWP graag een keer onze vergadering wil 

opluisteren met een bezoek. 

Jeugd: 

Ad Blok en Jantine Dekker hebben op hun beurt de bijeenkomst “Gezond opgroeien” 

meegemaakt. Er was een brede vertegenwoordiging. Thema’s die aan de orde kwamen: 

Drugs- en alcoholgebruik, uitgaansgedrag, hoe bereik je doelgroepen, pesten (en de gevolgen 

daarvan). Het was goed om met alle partijen aan tafel te zitten. 

Naar verluidt bedraagt bij Buurtzorg Jong de wachttijd 12 weken. Dat vinden wij 

onacceptabel. Ad Blok gaat navraag doen. 

 

5. Bespreekpunten: 

Wij wachten nog steeds op de definitieve versie van het cliëntervaringsonderzoek. Daarna 

kunnen wij advies uitbrengen. 

Verordening Wmo 2018: ons advies is uitgebracht; we wachten op nadere informatie. 

We nemen kennis van de briefwisseling omtrent StiP. 

We maken enkele opmerkingen bij de derde versie Sociaal Culturele Visie: 

- 2030 is wel erg ver weg, 

- de gemeente verwacht erg veel van de bevolking, 

- gelijkwaardigheid gemeente – burgerij is niet haalbaar, 

- veel aannames, geen onderbouwing, 

- neigt wederom tot de maakbare samenleving, 

- de gemeente zou eerst met de bevolking in gesprek moeten gaan, alvorens een visie op 

te stellen, 

- wat is het doel van deze visie? 

- hoe schept de gemeente de voorwaarden? 

- De financiële situatie ligt kennelijk ten grondslag aan de visie, 



- hoe faciliteert de gemeente? 

- De inclusieve gemeenschap is een doel van alle gemeenten; pak deze materie regionaal 

aan, 

- in veel gevallen vallen wij terug op ons eerste advies. 

 

Communicatie: 

Besluit met betrekking Koepel Adviesraden Sociaal Domein: 

De leden geven aan meer dan voldoende informatie binnen te krijgen via Schulinck; er 

bestaat geen behoefte daarnaast informatie via de Koepel te krijgen. Kortom, wij achten 

dit gremium overbodig. 

 

Website: 

Wilmy gaat gebruik maken van de diensten van Theo v.d. Kamp (2 à 3 uur per maand). 

Binnen een week is de website actueel.  

We willen geen kaartjes met onze beeltenis erop. 

Wij gaan de samenwerking over een half jaar evalueren (april 2018). 

 

Kers op de taart: 

Het volgende besluiten we: 

Kers gaat naar de makers van Hert bier; bedrijf is toegankelijk voor mensen met een 

afstand tot de arbeidsmarkt. Uitreiking op 3 oktober. Sybrecht van der Veen regelt en 

reikt uit. Jaap Plomp zorgt voor een stukje in de krant en de website. 

 

Burgerplatform: 

Doelgroep: jeugd en ouders. Thema: Jeugd 

- Korte inleiding 

- 6 workshops in twee ronden, bemenst door Stimenz, Veilig Thuis, Jeugdpunt, Buurtzorg 

Jong, Inclusiefgroep, gemeente, dhr. Van de Brink van het kindcentrum, ……… ( de 

werkgroep werft nog). 

- Jaap Plomp verzint een slogan; 

- Wilmy van de Beek stuurt de werkgroep het draaiboek; 

- Plaats: mogelijk De Huifkar  (kunnen we daar 6 workshopruimtes creëren?) Wilmy van de 

Beek gaat informeren. 

Kennisoverdracht – teambuilding: 

We vinden het een voorwaarde dat iedereen op de heidag aanwezig is. De datumprikker 

moet dus nogmaals rondgaan. De voorkeur gaat uit naar een dag met één of meer 

duidelijk geformuleerde doelen. Jaap Plomp zal dit meenemen in het overleg met Chris 

van Tilborg en Janny  Heun 

6. Reflectie: 

We kijken terug op een vlotte, efficiënte vergadering. 

 

7. Rondvraag: 



Sybrecht van der Veen meldt dat zij navraag heeft gedaan naar het verschil tussen Jeugd 

lokaal en Jeugd regionaal (taakverdeling). Binnen het gemeentehuis liggen de taken bij twee 

medewerkers, maar in de praktijk blijken de verschillen tamelijk diffuus. 

 

8. Sluiting: 

Ad Blok sluit de vergadering om 21.35 uur. 

 

Volgend vergadering: 16 oktober. 

 

Jaap Plomp 

 


